
 
 

Zápis z jednání rozšířeného kolegia ředitele ÚVT   
  

04.12.2023  
 
 

Přítomni (osobně nebo MS Teams): Mysliveček, Přibyla, Kůst, Laštovička, Kolovratník, 
Strejčková, Bartošek, Rusňák, Regner, Broncová, Janovič, Rebok, Dostál, Koumal, Ostřížek, 
Velan, Matyska, Vochozková, Vojtová, Drašár, Křenková, Izydorczyk, Ocelka, Marek, Jarour, 
Jakubička, Růžička, Ocelka, Mazánek, Růžička, Plesník, Machač, Antol 

Informace od ředitele ÚVT:   
   

 Jak se ÚVT staví ke zvyšování kvalifikace zaměstnanců dle zákoníku práce:  
o Platí § 231 Zvýšení kvalifikace a kvalifikační dohoda – pokud je zaměstnanec 

přesvědčen, že má příležitost ke vzdělávání, které je v zájmu zaměstnavatele, 
může svému vedoucímu předložit návrh a domluvit se s ním, následně předloží 
návrh na HR a bude posouzen vedením ÚVT. Je potřeba vzít v potaz, že se jedná 
o extrémně nákladnou záležitost pro ÚVT a že standardně preferované jsou jiné 
formy vzdělávání zaměstnanců  

o Dále je možné využít nabídky školení a vzdělávání na ÚVT MU – Pluralsight a 
Seduo  
 

 Bylo vypsáno výběrové řízení FR Cesnet. Online informace k vypsanému výběrovému 
řízení je dostupná na odkazu: 
https://fondrozvoje.cesnet.cz/(S(ajhu550mqnfaowe21qhncimg))/vyhlaseni.aspx  
V případě otázek, zda zvažované téma je vhodné a zda na něj bude poskytnuto 
kofinancování z CP se prosím obracejte přímo na ředitele.  

  
 Večírek ÚVT se uskuteční v pondělí 11.12.2023 od 16.00 hod. V úvodu ředitel ÚVT 

přednese prezentaci, ve které budou zahrnuty např. významné počiny letošního roku, 
výhled na r. 2024, stručné informace o výsledcích evaluace ÚVT (pokud budou do 
uvedeného data známy), pak proběhne diskuse, poté bude volná zábava a soutěž 
o nejlepší vanilkový rohlíček ÚVT.   

  
 Termín evaluace ÚVT vedením MU proběhne 19.1.2024  

  
Různé:  
  

 Dr. Bartošek vznesl dotaz k plánovanému stěhování, zda budou postačovat prostory 
pro plánovaný nárůst kapacit CERIT-SC. Ředitel zdůraznil potřebu kvalitních podkladů, 
na základě, kterých je možné udělat příslušné rozhodnutí. Je však potřeba myslet na 
dodatečné náklady, které zvýšené prostorové požadavky přinesou a předložit nejen 
požadavek, ale i plán financování takového požadavku, zejména pokud daný projekt 
přináší pouze minimální režie. Ve čtvrtek 7.12. proběhne schůzka týmu "Šumavská 
Tower", kde se dovíme více informací.   

  



  

 Kolegium ředitele děkuje všem, kteří se podíleli o víkendu na řešení výpadku 
databázového systému Oracle (havárie HW disku). Jmenovitě Jaromír Ocelka, Jitka 
Spurná, Pavel Budík, Saša Kolovratník, Ivo Durník, Slávek Moučka, Radim Peša, 
Zdeněk Salvet a Michal Šnajdr.  

  
 Na kolegiu byl představen nový kolega David Chlapčák, který nastupuje na ÚVT jako 

síťař.   
 
 
 
  
Zapsala: Ludmila Konečná  
  
  
Schválil: Jan Mysliveček, ředitel ÚVT MU      
  
 
  
  
  
  
 


